
 

  

                                                                                                    

 

 

 

Forslag til årsmøtet 24.03.2022 

 

Forslag 1: 
 
Foreningen følger NIF sin basis lovnorm for idrettslag. Denner justert pr. oktober i 2021. 
Endringen går på at Valgkomiteen heretter skal bestå av leder, 1 medlem og 1 varameldem mot 2 medlemmer tidligere. 
Styret ber om årsmøtets tilslutning til at denne endringen gjøres. 
 
Forslag 2: 
 
Foreningen ønsker i løpet av 2022 å skifte ut dagens vanlige lys med LED lys også på D-banen. Dette gjør at 
strømforbruket og reparasjoner blir vesentlig lavere og dermed mer miljøvennlig. Foreningen ønsker å ha mulighet til å 
ta hele kostnaden for dette som en investering og dermed ta opp lånet tilsvarende. 
Styret ber om årsmøtets tilslutning til at styret kan øke eksisterende lån med inntil kr. 800.000 til dette prosjektet. 
    
 

 

 


